
  بازیگر شناخته شده تئاتر، سینما و تلویزیون 
معتقد است که ضرورت ساماندهی حریم 
تئاترشهر به شکلی است که حتی یک لحظه 
دیرتر اقدام کنیم، شرایط نابه سامان محیط 
پیرامونی این مجموعه بدتر می شود. محمد 
حاتمی ضمن تاکید بر ضرورت آغاز عملیات 
ساماندهی حریم تئاترشهر از نابه سامانی های 
پیش آمده در محیط پیرامونی مجموعه توضیح 
داد: مجموعه تئاترشهر در سال های نه چندان 
دور حریم داشت و اگر منظور ما از »حریم« 
همان »حفاظت« از مجموعه است که باید 
بگوییم متاسفانه دیگر وجود ندارد. وی افزود: 
ضرورت وجود یک حریم مشخص برای محیط 

پیرامونی مجموعه ای چون تئاترشهر، امری 
اجتناب ناپذیراست که متاسفانه سال ها پیش بنا 
به تصمیماتی برداشته شد اما اکنون با توجه به 
شرایط بسیار نابه سامانی که در محیط خارجی 
تئاترشهر پیش آمده اجرای عملیات تعیین 
حریم همانند دیگر مجموعه های فرهنگی مانند 
تالاروحدت بسیاری ضروری به نظر می آید. چرا 
که اینجا یک مجموعه فرهنگی است که هم برای 
شهروندان دوستدار فرهنگ و هنر و هم برای 
اهالی تئاتر بسیار ارزشمند است. این بازیگر 
باسابقه تئاتر در بخش دیگری از صحبت های 
خود بیان کرد: شاید تا به امروز توجه به ماجرای 
حریم ضرورتی نداشت، ولی اگر اکنون تصمیم 

و اراده ای برای این موضوع وجود دارد، باید 
هرچه زودتر کار آغاز شود چرا که به نظر من 
حتی یک لحظه تاخیر در این تصمیم دیراست. 
موضوع تعیین و آغاز عملیات اجرایی در این 
زمینه امری ضروری و اجتناب ناپذیر است که 
باید هرچه زودتر کارها آغاز شود. حاتمی گفت: 
مجموعه تئاترشهر یک ساختمان استثنائی 
برای شهروندان، علاقه مندان تئاتر و هنرمندان 
این عرصه است که هم به جهت معماری 
منحصربه فردی که دارد و هم به جهت اینکه 
برای بسیاری از اهالی تئاتر نقش مرکز تئاتر ایران 
را ایفا می کند، دربرگیرنده ارزش های فراوانی 

است که نباید در این اوضاع و احوال بد باشد.
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    این روزها شبکه های تلویزیون را که مرور 
می کنی با غیبت مجریان مطرح کودک که تا 
چند سال پیش در تلویزیون برنامه داشتند مواجه 
می شویم؛ مجریانی که پس از سال ها تلاش 
تلویزیون برای مطرح کردن چهره آنها و قبولاندن 
آنها به مخاطب با هدف رساندن پیام دیگر در 
قاب تلویزیون نیستند. برنامه سازانی که به گفته 
آنها هنوز نتواستند پرونده برنامه های قبلشان را 
ببندند چه برسد به ساخت برنامه جدید! مسلم 
آقاجان زاده، تهیه کننده برنامه »کلبه عموپورنگ« 
درباره وضعیت برنامه های کودک در تلویزیون 
و به ویژه سرنوشت این برنامه به »ایسنا« گفت: 
آخرین برنامه ما برنامه »کلبه عموپورنگ« بود که 
سال ۹۹ به راه افتاد و ۱۴۰۰ به پایان رسید و در اوج 
هم تمام شد اما هنوز هم نتوانسته ایم آن را جمع 
کنیم و متاسفانه هنوز هم نتوانستیم تسویه مالی 

بگیریم که به فکر کارهای جدید باشیم. به رغم اینکه 
مدیران قول دادند هنوز بعد از سه سال موفق نشدیم 
به سرانجامی برسیم. مشکل اینجاست که بعد از سه 
سال تورم این پول را به زیر صفر کشانده و ما را دچار 
مشکلات زیادی کرده است. به گفته این تهیه کننده، 
»کلبه عموپورنگ« در حالی بیستمین سالگرد خود 
را گذراند که عملا از هم پاشیده است. وی دراین 
زمینه گفت: این برنامه از قدیمی ترین برنامه های 
تلویز یون بود که همه عوامل در این سال ها کنار 
هم بودند و چنین اتفاقی در کمتر برنامه ای دیده 
می شود؛ چرا که اغلب سِمَت برنامه سازان برنامه ها 
تغییر می کند. ما از قدیمی ترین برنامه سازان کودک 
هستیم و بیستمین سالگرد برنامه مان مواجه با این 
مشکلات مالی و از هم پاشیدن این برند تلویزیونی 
۲۰ ساله شد. این تهیه کننده در پاسخ به اینکه 
آیا از سوی مسئولان تلویزیون برای بازگشت 

برنامه »عموپورنگ« پیشنهادی نشده است؟ 
توضیح داد: معاونت سیما لطف دارند و پیشنهاد 
می دهند اما با این شرایط مالی و شرایط تورمی 
نمی توانیم کار کنیم و دوسال بعد پولمان را بگیریم و 
در نتیجه به فکر فصل جدیدی نیستیم. صاحب این 
برنامه صداوسیماست و بنابراین بیشتر از همه باید 
دلسوزی کند. سرمایه انسانی که دورهم جمع بودند 
عملا پاشیده شده است و امکان جمع کردن عوامل 
هم وجود ندارد. آقاجان زاده درباره عمکرد تلویزیون 
در قبال ساخت برنامه هایش بیان کرد: تلویزیون 
باید پایبند به پرداخت خود باشد همان طور که 
تهیه کننده متعهد به تلویزیون می شود که برنامه 
را به موقع برساند و اگر نرساند جریمه و توبیخ 
می شود، چطور ما کار را ۱۴۰۰ تمام کردیم اما 
پایبند با قراردادها نبوده و نیست و این از مشکلات 

تلویزیون است.

تهیه کننده »کلبه عمو پورنگ«:

به فکر فصل جدیدی نیستیــــم

 »اصغر سمسارزاده« 
در بیمارستان 

 علیرضا کمالی
  در »بازنده« 

کارآگاه می شود

 با انتشار یک قطعه جدید
 علیرضا قربانی 

به »پریشانی« رسید
 علیرضا قربانی همزمان با برگزاری تور 
کنسرت های شهرستان ضمن رونمایی 
از تازه ترین تک آهنگ خود از برگزاری 
کنسرت های خود در کاخ سعدآباد تهران 
طی روزهای پیش رو خبر داد. علیرضا 
خواننده موسیقی ایرانی که این روزها با 
مجموعه کنسرت های پرطرفدار »با من 
میزبان  مختلف  شهرهای  در  بخوان« 
مخاطبان است، ضمن رونمایی از تازه ترین 
تک آهنگ خود با نام »پریشانی« از برگزاری 
دور تازه کنسرت های تهران خود در کاخ 
سعد آباد تهران خبر داد. در توضیحات 
تکمیلی علیرضا قربانی آمده است: »در 
هفته های گذشته که تور کنسرت جدید 
ما در شهرهای مختلف ایران در جریان 
بود قطعه جدیدی با نام »پریشانی« با 
آهنگسازی دوست عزیزم حسام ناصری و 
شعری از احمد امیرخلیلی را اجرا کردیم 
که مورد توجه هنردوستان عزیز قرار گرفت. 
با توجه به اینکه این قطعه تاکنون منتشر 
نشده است، ممکن است نسخه های که 
کیفیت آن توسط مخاطبان دست به دست 
شود. بنابراین همراه با تیم اجرایی کنسرت 
تصمیم گرفتیم که این قطعه را در دو نسخه 
مختلف خدمت شما دوستان عزیز تقدیم 
کنیم. نسخه اول مربوط به اجرای این قطعه 
در کنسرت شیرازاست که همراه با ویدئو 
اجرای زنده آن تقدیم حضورتان می شود 
و نسخه دوم که در تمامی پلتفرم های 
موسیقی هم اکنون در دسترس است، ضبط 
استودیویی است. امیدوارم این تحفه درخور 
توجه شما عزیزان باشد. همچنین به زودی 
کنسرت های تهران بعد از وقفه ای چهارساله 
در کاخ موزه سعدآباد به صحنه خواهد رفت. 
اطلاعات تکمیلی در مورد زمان و نحوه 
خرید بلیت به زودی اطلاع رسانی می شود. 

به امید دیدار.« 

  وزارت خارجه ارمنستان از به تعویق افتادن دور 
جدید مذاکرات صلح با جمهوری آذربایجان که قرار 
بود در واشنگتن برگزار شود، خبر داد. »آنی بادالیان« 
سخنگوی وزارت خارجه ارمنستان گفت: به درخواست 
طرف آذربایجانی دور جدید گفت وگوها بین دو طرف 
که برای هفته آینده در واشنگتن برنامه ریزی شده بود، 
به تعویق افتاد. قرار بود این دور از مذاکرات ۱۲ ژوئن 
)دوشنبه، ۲۲ خرداد( آغاز شود. به گزارش رادیو عموموی 
ارمنستان به نقل از این مقام ارمنی، پیش تر، »رابرت 
الیوت« نماینده آمریکا در امور قفقاز حین بازدید روز 
چهارشنبه از منطقه »شوشا« در جمهوری آذربایجان 
مدعی تلاش در برقراری صلح پایدار بین باکو و ایروان 
شد. این در حالی است که دور قبلی مذاکرات دو طرف به 
میزبانی واشنگتن بی نتیجه بود. وزیر خارجه جمهوری 

آذربایجان بعد از گفت وگوهای ماه گذشته در آمریکا، 
پیشرفت در مذاکرات صلح با طرف ارمنستانی را ناکافی 
خواند. به گفته »جیحون بایراموف«، »در مجموع، به 
رغم برخی پویایی ها، پیشرفت حاصل شده در همه 
سه بعد عادی سازی، یعنی تهیه پیش نویس معاهده 
صلح که مبنای روابط دوجانبه را مشخص خواهد کرد، 
در موضوع تحدید مرز و احیای ارتباطات حمل ونقل 
و ارتباطات هنوز انتظارات را برآورده نکرده است.« 
»نیکول پاشینیان« نخست وزیر ارمنستان هم در ارزیابی 
مذاکرات انجام شده در آمریکا گفت به رغم پیشرفت های 
گزارش شده، همچنان اختلافات قابل توجهی در روند 
صلح بین جمهوری ارمنستان و آذربایجان باقی است. بعد 
از آن دو طرف در بروکسل و مسکو هم در سطح سران به 
گفت وگو نشستند اما به گفته ایروان، همچنان محاصره 

بخش ارامنه نشین قره باغ و انسداد مسیر مهم لاچین 
توسط باکو ادامه دارد. نخست وزیر ارمنستان پیش تر 
گفته بود ایروان آماده است منطقه قره باغ کوهستانی 
را به عنوان بخشی از جمهوری آذربایجان به رسمیت 
بشناسد مشروط بر اینکه باکو امنیت جمعیت ارمنی 
این منطقه را تضمین کند. »آرمن گریگوریان« دبیر 
شورای امنیت ارمنستان هم گفته ایروان به دنبال امضای 
معاهده صلح با باکو است و گفت و گوهای فشرده ای دارد 
که به احتمال زیاد تا پایان سال جاری به معاهده صلح 
ختم خواهد شد. به رغم ابراز تمایل دو طرف برای صلح، 
درگیری های مرزی همچنان بین این دو جمهوری 
همسایه ادامه دارد و دو کشور یکدیگر را به آغاز تحرکات 
غیرقانونی و تیراندازی به مواضع طرف مقابل متهم 

می کنند.

   رئیس جمهوری روسیه در دیدار با همتای بلاروسی 
خود اعلام کرد که از ژوئیه سالجاری میلادی استقرار 
تسلیحات هسته ای را در این کشور آغاز می کند. به گزارش 
خبرگزاری آناتولی، ولادیمیر پوتین، رئیس جمهوری روسیه 
در دیدار با الکساندر لوکاشنکو، رئیس جمهوری بلاروس در 
سوچی، گفت: ساخت تاسیسات ویژه لازم برای استقرار 
تسلیحات هسته ای قرار است تا هفتم و هشتم ژوئیه تکمیل 
شود. رئیس جمهوری روسیه افزود: در مورد حساس ترین 

موضوعاتی که بر سر آن به توافق رسیده ایم، همه چیز طبق 
برنامه پیش می رود. همان طور که می دانید، آماده سازی 
امکانات مربوطه در تاریخ ۷ تا ۸ ژوئیه به پایان می رسد و 
ما بلافاصله فعالیت های مربوط به استقرار انواع تسلیحات 
مربوطه را در خاک بلاروس آغاز خواهیم کرد. اواخر مه 
سالجاری میلادی بود که وزرای دفاع روسیه و بلاروس 
توافقی را امضا کردند که مربوط به استقرار تسلیحات 
اتمی روسی در خاک بلاروس می شود. اوایل سال جاری 

میلادی نیز پوتین گفته بود که روسیه تسلیحات تاکتیکی 
هسته ای خود را در بلاروس مستقر می کند و ساخت و ساز 
یک تاسیسات ویژه نگهداری از این تسلیحات را در بلاروس 
تکمیل خواهد کرد. رئیس جمهوری روسیه همچنین 
اعلام کرد: این اقدام در واکنش به خطرات رو به افزایش 
امنیتی است و تاکید کرد: مسکو از آمریکا که تسلیحات 
اتمی تاکتیکی اش را در کشورهای اروپایی مستقر کرده، 

پیروی می کند.

 سخنگوی وزارت خارجه ارمنستان: 

دور جدید مذاکرات به درخواست باکو به تعویق افتاد

 پوتین به لوکاشنکو:
استقرار تسلیحات هسته ای را در بلاروس آغاز می کنیم

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش
دونالد ترامپ: 

آمریکا در حال افول جدی است
 رئیس جمهور سابق آمریکا بعد از اعلام آنکه علیه او 
در ارتباط با نگهداری اسناد محرمانه اعلام جرم شده 
گفت که آمریکا به سرعت و به طور جدی رو به افول 
است. به گزارش فارس، دونالد ترامپ، رئیس جمهور 
سابق آمریکا بعد از اطلاع رسانی درباره اینکه در 
ارتباط با نگهداری اسناد محرمانه به دادگاه احضار 
شده، بیان داشت: آمریکا به سرعت و به طور جدی رو 
به افول است. ترامپ، خبر داد که دولت »جو بایدن«، 
رئیس جمهور فعلی آمریکا به وکلای او اطلاع داده 
که در ارتباط با نگهداری اسناد محرمانه متهم شده 
است. محاکمه ترامپ تقریبا یکسال بعد از آن صورت 
می گیرد که FBI بعد از جست وجوی محل سکونت 
ترامپ در عمارت »مار-ئه-لاگو« بیش از ۱۰۰ سند 
محرمانه کشف کرد. وزارت دادگستری آمریکا پاییز 
سال گذشته »جک اسمیث« را به عنوان قاضی ویژه 
این پرونده برای انجام تحقیقات در این پرونده و 
تعیین اینکه آیا اقدام ترامپ غیرقانونی بوده است یا نه 
تعیین کرد. رسانه های آمریکا مدعی شده اند اسمیث 
برای پیشبرد تحقیقات خود تقریبا با همه کارکنان 
عمارت ترامپ در مار-ئه-لاگو مصاحبه کرده است. 
این در حالی است که »جو بایدن«، رئیس جمهور 
فعلی آمریکا هم به دلیل کشف برخی اسناد محرمانه 
که مربوط به دوران معاون اولی او در دولت »باراک 
اوباما« بین سال های ۲۰۰۸ تا ۲۰۱۶ است تحت 
تحقیقات قرار دارد. ترامپ در بیانیه ای بعد از اعلام 
احضارش به دادگاه نوشت: »دولت فاسد بایدن به 
وکلای من اطلاع داده است که ظاهرا به خاطر پرونده 
فریبکارانه جعبه های اسناد متهم شده ام و این در حالی 
است که جو بایدن ۱۸۵۰ جعبه در دانشگاه دلاور و 
جعبه های دیگری در محله چایناتاون دی.سی و بازهم 
جعبه های دیگری در دانشگاه پنسیلوانیا دارد و در 
همان پارکینگی که خودرو کوروتش را پارک می کند 
اسناد روی زمین ریخته اند که تنها حفاظ آن دری به 
نازکی یک کاغذ است و اکثر اوقات هم باز است.« وی 
در ادامه این بیانیه نوشته است: »من برای حضور در 
دادگاه فدرال میامی در روز سه شنبه ساعت ۳ بعد از 
ظهر احضار شده ام. هرگز فکر نمی کردم چنین اتفاقی 
می تواند برای یک رئیس جمهور سابق آمریکا که بیشتر 
از هر رئیس جمهور مستقری در تاریخ کشورمان 
رأی آورده و الان هم در نظرسنجی های انتخابات 
ریاست جمهوری ۲۰۲۴ با اختلاف جلوتر از همه 
نامزدها چه جمهوری خواه و چه دموکرات قرار دارد رخ 
بدهد. من بی گناه هستم.« ترامپ در پایان این بیانیه 
نوشته است: »واقعا روز تلخی برای ایالات متحده آمریکا 
است. ما کشوری در حال افول جدی و سریع هستیم اما 

با کمک هم دوباره آمریکا را با عظمت خواهیم کرد.«

دیمیتری پسکوف:   

همکاری با ناتو هیچ فایده ای ندارد
کوتــــاه

   سخنگوی کاخ کرملین با بیان اینکه ناتو ائتلافی 
برای صلح و ثبات نیست، گفت: ناتو سازمانی است که در 
هرجایی که حضور دارد بی ثباتی به بار می آورد. »دیمیتری 
پسکوف« سخنگوی ریاست جمهوری روسیه احیای 
همکاری و هماهنگی های مسکو با سازمان پیمان آتلانتیک 
شمالی )ناتو( را کاملا بی فایده توصیف کرد. پسکوف طی 
نشست خبری در کرملین درباره ناتو بیان داشت: »ناتو 
صلح و ثبات به ارمغان نمی آورد، بلکه این ائتلاف نظامی، 
وضعیت را در مناطق حضور خود بی ثبات می کند. ما به 
هیچ وجه همکاری با ناتو را مفید نمی دانیم.« به نوشته 
خبرگزاری »اسپوتنیک«، وی درباره تخریب سد و نیروگاه 
برقی- آبی کاخوفکا در جنوب اوکراین نیز اظهار داشت: 
»هیچ برنامه ای برای بازدید پوتین از مناطق سیل زده پس 
از انفجار سد کاخوفکا وجود ندارد.« سخنگوی کرملین در 
این باره توضیح داد: »امدادگران پس از منفجرشدن نیروگاه 

برقی- آبی کاخوفکا، فداکارانه در استان خرسون حتی زیر 
بمباران مداوم کار می کنند.« طبق این گزارش، پسکوف 
درباره مقاله روزنامه »واشنگتن پست« درمورد خرابکاری 
در خط لوله انتقال گاز »نورداستریم۱« تصریح کرد: 
»کثیف بودن این مطالب بسیار قابل درک است.« به نوشته 
اسپوتنیک، وی ادامه داد: »تمامی جزئیات خرابکاری در 
نورد استریم باید در چارچوب تحقیقات شفاف، مشخصص 
شود اما طرف روسی اجازه مشارکت در آن را ندارد.« این 
مقام روس همچنین افزود: »انفجار خط لوله آمونیاک 
توگلیاتی- اودسا اتفاق دیگری است که بیش ترین تأثیر 
منفی را بر توافق صادرات غلات گذاشته و آن را از نظر 
تمدید پیچیده می کند.«  پسکوف پیش از این نیز با رد 
اتهام زنی اوکراین به روسیه مبنی بر تخریب سد کاخوفکا، 
گفت: رژیم کی یف این کار را انجام داد تا شبه جزیره کریمه 

را از آب محروم کند. 

 وزیر دفاع روسیه:
  جدیدترین حمله اوکراین 

با تلفات هزار نفری شکست خورد
 وزیر دفاع روسیه ضمن اشاره به شکست خوردن 
جدیدترین ضدحمله کی یف علیه نیروهای این کشور، 
گفت که اوکراینی ها در این عملیات با تلفات سنگین 
مواجه شدند. »سرگئی شویگو« بیان داشت: جدیدترین 
حمله نیروهای مسلح رژیم کی یف علیه نیروهای ما 
با شکست مواجه شده است. شویگو با صدور بیانیه ای 
توضیح داد که نیروهای اوکراینی باردیگر تلاش کردند 
تا دفاع روسیه در منطقه زاپروژیا را بشکنند اما نیروهای 
روسی این حمله را با انجام عملیات پیش دستانه متوقف 
کردند. اوکراین از چند ماه پیش ادعا کرده قصد دارد با 
استفاده از تانک، خودروهای زرهی و دیگر سلاح های 
اهدایی غرب ضدحمله ای را برای بازپس گیری برخی از 
اراضی که به تصرف روسیه درآمده اند آغاز کند. به نوشته 
خبرگزاری »اسپوتنیک«، وی ضمن اشاره به سرکوب شدن 
اوکراینی ها در مسیر خود برای حمله از هر چهار جهت، 
اظهارداشت: »دشمن توسط نیروهای شناسایی و از طریق 
حملات پیش دستانه توپخانه ای، هوایی و سلاح های 
ضد تانک به موقع شناسایی شد.« وزیر دفاع روسیه با 
بیان اینکه نیروهای اوکراینی با تلفات سنگین مجبور به 
عقب نشینی شدند، خبر داد که ارتش رژیم کی یف در این 
حمله ۳۰ تانک، ۱۱ نفربر زرهی و تقریبا یک هزار نفر را از 
دست داد. در حالی که کارشناسان مسائل نظامی می گویند 
به نظر نمی رسد ضدحمله اوکراین به گونه ای باشد که بتواند 
تغییری در محاسبات روسیه در جنگ ایجاد کند مقام های 
کی یف ادعا می کنند این عملیات پیروزی مورد نیاز برای 

پیوستن به ناتو را اعطا خواهد کرد. 

  احضار سفیر ژاپن در مسکو
 وزارت خارجه روسیه سفیر ژاپن در مسکو را در پی 
تصمیم توکیو برای ارسال تجهیزات نظامی به اوکراین 
احضار کرد. به گزارش خبرگزاری رویترز، وزارت خارجه 
روسیه اعلام کرد که سفیر ژاپن را به دلیل تصمیم توکیو 
برای ارسال تجهیزات نظامی به اوکراین احضار کرده است. 
به گزارش این رسانه، ژاپن - که از تحریم های غرب علیه 
روسیه به بهانه عملیات ویژه نظامی مسکو در اوکراین 
حمایت کرده است - ماه گذشته به اوکراین قول داده بود 
تا حدود ۱۰۰ وسیله نقلیه نظامی مانند کامیون در اختیار 
اوکراین قرار دهد. با این حال، مسکو می گوید که توکیو 
»خودروهای زرهی برای اوکراین را تأمین می کند.« مسکو 
در بیانیه صادره خود هشدار داد: به طرف ژاپنی گفته شد 
که این اقدام منجر به تشدید تنش ها و افزایش بیشتر 
تلفات انسانی در کی یف خواهد شد. به گزارش رویترز، 
این در حالیست که قوانین صادرات ژاپن، شرکت های 
این کشور را از فروش اقلام کُشنده در خارج از این کشور 

منع می کند.

به دنبال  اصغر سمسارزاده   
در  پیش  شب  چند  اجرای 
پردیس موسیقی باغ کتاب دچار 
سرگیجه شده و به منزل و پس از 
آن به بیمارستان منتقل می شود. 
سمسارزاده به کرونا مبتلا شده و 
در چند روز گذشته در بیمارستان 
بستری است. سمسارزاده بستری 
شدن خود را ابتلا به کرونا اعلام 
کرد. وی همچنان برنامه »صبح 
جمعه با شما« را در دست اجرا 

دارد. 

 سریال »بازنده« عنوان سریال 
تازه شبکه نمایش خانگی است که 
علیرضا  نقش آفرینی  با  به زودی 
کمالی به پخش خواهد رسید. در 
خلاصه داستان این سریال آمده 
بازی  )با  کیانی  کارآگاه  است: 
علیرضا کمالی(، درگیر پرونده ای 
پیچیده می شود که رازهای بزرگی 
از یک خانواده را برملا می کند. امین 
حسین پور، نویسنده و کارگردان این 
سریال و احسان ظلی پور تهیه کننده 
این اثر است. صابر ابر، سارا بهرامی، 
صدف اسپهبدی و... دیگر بازیگران 

اصلی این سریال هستند.

 جدیدترین آمار فروش و تماشاگران سینما 
 فیلم های جدید سینماها در روزهای ابتدایی اکران خود 
با میزبانی از حدود ۵۷ هزار نفر تماشاگر، سه میلیارد تومان 
بلیت فروختند. از چهارشنبه ۱۷ خردادماه چند فیلم جدید 
راهی اکران شدند و در مجموع فروش کل فیلم هایی که از 
ابتدای امسال روی پرده رفته اند با جذب حدود پنج میلیون 
و ۳۱۵ هزار نفر تماشاگر، به بیش از ۲۳۴ میلیارد تومان 
رسید. از دو روز قبل فیلم های »ارثیه فامیلی«، »تصور«، 
»شهرهرت«، »عروسی مردم«، »کت چرمی«، »مصلحت« 
و »نگهبان شب« به چرخه اکران فیلم ها اضافه شدند که در 
میان آن ها کمدی »شهرهرت« به کارگردانی کریم امینی 
که همزمان فیلم »فسیل« را هم روی پرده دارد با فروش 
حدود ۳۰ هزار بلیت به رقم یک میلیارد و ۶۰۰ میلیون تومان 
بیش ترین مخاطب را داشته است. بر اساس آمار ثبت شده 
میزان فروش و تعداد مخاطبان فیلم هایی که به تازگی اکران 
شده اند، به شرح زیر است: »ارثیه فامیلی« به کارگردانی حامد 
رضی: ۵۴ نفر تماشاگر و سه میلیون تومان فروش. »تصور« 
به کارگردانی علی بهراد: ۱۷۴۰ نفر تماشاگر و یک میلیارد 
تومان فروش. »شهرهرت« به کارگردانی کریم امینی: ۳۰ 
هزار و ۶۷۰ نفر تماشاگر و یک میلیارد و ۶۰۰ میلیون تومان 
فروش. »عروسی مردم« به کارگردانی مجید توکلی: ۶۷۸۰ 
نفر تماشاگر و ۳۵۱ میلیون تومان فروش. »کت چرمی« به 
کارگردانی حسین میرزامحمدی: ۹۷۵۰ نفر تماشاگر و ۵۶۰ 
میلیون تومان فروش. »مصلحت« به کارگردانی حسین 
دارابی: ۶۶۶۵ نفر تماشاگر و ۳۳۵ میلیون تومان فروش. 
»نگهبان شب« به کارگردانی رضا میرکریمی: ۱۵۰۰ نفر 
تماشاگر و ۸۵ میلیون تومان فروش. آمار مربوط به دیگر 
فیلم هایی که صرفا از ابتدای امسال روی پرده سینماها رفتند 
نیز به این ترتیب است: »آهنگ دو نفره« به کارگردانی آرزو 
ارزانش: ۲۹۰ هزار و ۴۰۰ هزار نفر تماشاگر و ۱۲ میلیارد 
و ۵۷۰ میلیون تومان فروش. »باباسیبیلو« به کارگردانی 
ادوین خاچیکیان: ۹۴ هزار نفر تماشاگر و سه میلیارد و ۳۵۴ 
میلیون تومان فروش. »جنگ جهانی سوم« به کارگردانی 
هومن سیدی: ۱۳۶۰ هزار و ۸۷۰ نفر تماشاگر و شش میلیارد 
و هفتصد و هفتاد میلیون تومان. فروش. »دسته دختران« 
به کارگردانی منیر قیدی: حدود ۱۲۴ هزار نفر تماشاگر و 
۳ میلیارد و ۹۰۰ میلیون تومان فروش. »سه کام حبس« 
به کارگردانی سامان سالور: حدود ۳۱۷ هزار نفر تماشاگر 
و یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان فروش. »عروس خیابان 
فرشته« به کارگردانی مهدی خسروی: حدود ۲۳۵ هزار نفر 
تماشاگر و ۱۰ میلیارد تومان فروش. »غریب« به کارگردانی 
محمدحسین لطیفی: ۲۴۰ هزار نفر تماشاگر و حدود ۱۰ 
میلیارد تومان فروش. »فسیل« به کارگردانی کریم امینی: 
سه میلیون و هفتصد و هشتاد هزار نفر تماشاگر و ۱۶۷ 
میلیارد تومان فروش. »یقه سفیدها« به کارگردانی شهرام 
مسلخی: ۴۴ هزار نفر تماشاگر و یک میلیارد و ۹۰۰ میلیون 

تومان فروش.

محمد حاتمی: 
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 یک روز تاخیر هم
 دیر است


